


Zo'n trappetje belemmerd de doorvaart niet, voor recreatie zwemmen gaat het ook niet
gebruikt worden.
Het water is te vies, zijn veel water planten, te veel boten en als je al wil gaan liggen op de
stenen komt er om de minuut een fietser voorbij. Je hebt langs de singel en in het
Westdam park veel betere en mooiere zwemgelegenheden. De personen die hier toch
zwemmen hou je niet tegen dit zijn bewoners en nemen wanneer ze willen zwemmen hun
eigen trap wel mee.

Graag zal ik dat u dit punt met elkaar bespreekt, zelf zal ik ook een toelichting willen geven
en zijn jullie ook welkom bij mij thuis aan de Rijnkade. Ik ben zeer dankbaar dat ik deze
mail kan sturen en het zonder schade heb overleefd mede door oplettende buren die je
gerust helden kunt noemen. Bij een ander of een volgende keer had dit heel anders af
kunnen lopen, een simpel trappetje zal dit ook makkelijker maken.

Ik hoor graag van u.

Met vriendelijke groet,




